
Bestyrelsesmøde 15/6 2025 
 
Tilstede: Sanne, Annie, Andreas, Lise, Maja, Mariann 
Referent: Lea 
 

Kommende projekter 
- Vi vil på den længere bane gerne søsætte et projekt om ny rytterstue. Vi efterlyser 

derfor nogen, der gerne vil være med i et udvalg til sådan et projekt. Kontakt os på 
bestyrelsens mail, eller hiv fat i en af os i stalden, hvis du er interesseret 

- Vi har indgået en aftale med JS Danmark om at få fremstillet lignende materiale som 
Vilhelmsborgs Venner (brochure og video om klubben). Projektet vil være 100% 
annoncefinansieret. Vi har leveret en liste over mulige annoncører, og projektet vil gå 
i gang, såfremt der er nok interessenter. Formålet er at have noget lækkert materiale 
at sende ud til mulige sponsorer - både stævnesponsorer og til projekter, som vi 
søger støtte til. 

Ny tilskudsmodel 
- Kommunen har sendt et spørgeskema ud om den nye tilskudsmodel, hvor vi blev 

bedt om at tage stilling til, om vi ønskede den indført. 
- Vi har stemt nej - men det betyder ikke, at den ikke bliver vedtaget - det ved vi ikke 

på nuværende tidspunkt 
- Baggrunden for den negative stemme  er primært, at modellen giver tilskud per 

undervisningshold (ikke enetimer) uden at tage hensyn til, hvor mange elevheste 
man har. 

- Klubber vil på den måde få et økonomisk incitament til at have få elevheste, som 
bruges meget. Det synes vi ikke er foreneligt med god hestevelfærd.  

- Derudover har vi beregnet konsekvenserne for klubben generelt set, og vi har 
skønnet, at klubben vil tabe et sted mellem 20.000 og 40.000 om året på den nye 
model. 

Nye undervisningspakker 
- De nye undervisningspakker for undervisning hos rideskolemanager, rideinstruktør 

og beriderelever er godkendt og vil træde i kraft per 1. august 2025. 
- Pakkerne reflekterer underviserens erfaringsniveau og giver en rabat ved fast interval 

samt køb af mere undervisning 
- Halv/fuld ridning kan per 1. august ikke længere bruges til undervisning 
- Parter køber enetimer til samme pris som pensionærer 
- Rideskoleelever køber enetimer (fortsat kun muligt om fredagen) til listepris + 25 kr til 

leje af hest 
 

 



Underviser Ad hoc 
(kr./lektion) 

1 lektion/uge 
(kr./måned) 

2 lektioner/uge 
(kr./måned) 

3 lektioner/uge 
(kr./måned) 

Rideskolemana
ger-elev 

160 600 960 1340 

Rideinstruktør-e
lev 

200 760 1200 1680 

Beriderelev 240 900 1440 2000 

 

Hjælperopgaver 
- Vi har fået spørgsmål til, hvor mange timer man godskrives for eksempelvis at bage 

kage, pølsehorn eller andet, der udføres hjemmefra ved stævner. 
- Andreas arbejder på et normkatalog som angiver, hvad den slags opgaver giver 

Spring 
- Tania er i dialog med en ny springberider 

- Vi håber, en ny aftale bliver afklaret snarest 
- Det vil blive meldt ud, så snart der er skrevet under 

- Der er også dialog med en springunderviser der vil komme og holde kurser 
- Hans Ley, som jo desværre forlader os, har givet os feedback på samarbejdet. Han 

har været glad for at undervise hos os. Grunden har udelukkende været, at han fik et 
bedre tilbud. 

- Der er etableret et nyt springudvalg, som vil arbejde for bedre vilkår for springrytterne 
- Der er en del medlemmer udefra og pensionærer der har meldt sig. 
- Man kan stadig nå at komme med. Ønsker man det, så kontakt beriderelev 

Ida, som er tovholder i udvalget. 

Partkontrakt 
- Den nye partkontrakt er godkendt. Den bliver sendt ud denne måned 

Stævner 
- Der er Aarhusmesterskab 8. 9. og 10. august 

- Der har været færre opstaldede heste ved vores stævner i den seneste tid 
- Vi forsøger os med at sætte opstaldningsprisen ned i håb om at kunne få flere 

opstaldede heste ind under stævnet 
- Vi vil desuden bestræbe os på at være mere aktive på de sociale medier i 

forbindelse med stævnet, især med fokus på opstaldning. 
- Det dressurstævne vi plejer at have i oktober kommer til at ligge i september i år 
- Aarhusmesterskab i spring bliver 10., 11. og 12 oktober og kommer til at blive 

kombineret med distriktsmesterskabets holdmesterskab for heste. 



Hestevelfærd 
- Vi har tegnet en skitse på, hvordan vi kan lave et bedre anlæg til rideskolehestene, 

så de kan komme mere på fold i hverdagene.  
- Det vil være et stort og dyrt projekt, så det skal tænkes grundigt igennem, og der skal 

søges midler til det.  
- Derfor har vi oprettet et udvalg til projektet, som består af: Maja, Lea, Lise og 

Mariann. 
 
Dato for næste møde: 3. august klokken 11.00 
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